
Zápis ze schůze Osadního výboru Pohledec

Datum: 10.04.2024

Přítomni:

Miloš Hemza ANO

Petr Skalník ANO

Zdeněk Jambor ANO

Lenka Juračková ANO

Josef Švanda ANO

Jan Pustina omluven

Tomáš Krejčí ANO

Program:

1/ Diskuze nad běžnou agendou obce

- Seznámení se stavem akcí probíhajících v obci
o Koupaliště – je realizováno, konec akce zhruba v polovině května 2024
o Předání parcel – urgováno na MěÚ předání dokumentace stavebníkům, zajištěno Luboše Kubíkem
o Projekt chodníku 2. etapa – hotovo, lze realizovat 
o Stav střechy školka – havarijní stav, pokud bude podpořeno z projektů instalace FV elektráren, pak je

šance i na rekonstrukci střechy z dotačních titulů
o Prodej „prodejny“ – členové seznámení s dohodnutým postupem ze strany města – neznáme zájmy 

majitelů s prodejem a především adekvátní cenu za objekt, nutný statický posudek 
o Informace o bio odpadech – během roku 2024 výměna režimu svozu odpadu a instalace popelnic na 

bioodpad do každé domácnosti
o Řešení pozemkových náležitostí – seznámení se stavem jednání ze strany města – majitelé pozemků 

pod Zuberkou osloveni, souhlasí pan XXX, XXX, XXX, XXX – nutno zajistit souhlasy, seznámení se 
stavem jednání s SPÚ ohledně směny pozemků, seznámení se stanoviskem vedení města na nabídku 
XXX ohledně směny pozemků

2/ Projednání žádosti paní  XXX

- p. XXX prostřednictvím MěÚ žádá o prodej pozemku v majetku města sousedícího s její parcelou do osobního
vlastnictví

- osadní výbor jednomyslně nesouhlasí se žádostí a prodej pozemku p.XXX neschvaluje

3/ Diskuze nad plánovanými investičními akcemi v obci v roce 2025

Návrhy do rozpočtu 2025

- Projekční příprava na vybudování komunikace okolo XXX
- Stavba 2. etapy chodníku 
- Příprava realizace 3. etapy chodníku
- Výměna herních prvků a doplnění nových prvků

Návrh do rozpočtu 2026 

- Opravy povrchů komunikací spodní část Pohledce

4/ Diskuze

Obecná diskuze o chodu obce.



Zapsal 10.4.2024

 Krejčí T.


